

**Transport Canada / Transports Canada
Civil Aviation / Aviation Civile**

Recently Issued Documents/ Documents récemment publiés

**** Le texte français suit l'anglais. ****

The following documents have recently been posted to the Transport Canada Civil Aviation website:

Title: Transport Canada Aeronautical Information Manual (TC AIM)

Number: TP 14371

Effective Date: (2020-10-08)

Link: <https://tc.canada.ca/en/aviation/publications/transport-canada-aeronautical-information-manual-tc-aim-tp-14371>

Ordering of Transport Canada Publications and Forms

Visit our online forms catalogue: <http://wwwapps.tc.gc.ca/Corp-Serv-Gen/5/Forms-Formulaire/>

Contact our Publications and Forms Order Desk:

- o North America.....1-888-830-4911
- o Local.....613-991-4071
- o Fax.....613-991-2081
- o [E-mail.....MPS@tc.gc.ca](mailto:MPS@tc.gc.ca)

You are receiving this update as a subscriber to the Transport Canada Civil Aviation e-Bulletin alert service. To unsubscribe, please use the form available on this Web page:

<http://www.tc.gc.ca/eng/civilaviation/opssvs/menu-1152.htm>

For further information on **e-Bulletin**, you may wish to visit:

<http://www.tc.gc.ca/eng/civilaviation/opssvs/managementservices-referencecentre-menu-113.htm> . You can also contact Transport Canada's Civil Aviation Communications Centre at 1-800-305-2059 or at services@tc.gc.ca for questions regarding this service.

Les documents suivants ont été récemment publiés sur le site Web de Transports Canada Aviation civile :

Titre : Manuel d'information aéronautique de Transports Canada (AIM de TC)

Numéro : TP 14371

Date d'entrée en vigueur : (2020-10-08)

Lien : <https://tc.canada.ca/fr/aviation/publications/manuel-information-aeronautique-transport-canada-aim-tc-tp-14371>

Commande de publications et de formulaires de Transports Canada

Consultez notre Catalogue des formulaires en ligne au <http://wwwapps.tc.gc.ca/Corp-Serv-Gen/5/Forms-Formulaires/>

Coordonnées du Bureau des commandes (publications et formulaires) :

- o Téléphone (Amérique du Nord).....1-888-830-4911
- o Téléphone (région de la capitale nationale).....613-991-4071
- o Télécopieur.....613-991-2081
- o Courriel.....MPS@tc.gc.ca

Vous recevez cette mise à jour à titre d'abonné au service d'alerte par courriel de Transports Canada Aviation civile. Si vous désirez vous désabonner, veuillez utiliser le formulaire disponible à cette page Web :

<http://www.tc.gc.ca/fra/aviationcivile/opssvs/menu-1152.htm>

Pour autres informations reliées au bulletin électronique, vous pouvez visiter : <http://www.tc.gc.ca/fra/aviationcivile/opssvs/servicesdegestion-centredereference-menu-113.htm>. Vous pouvez contacter le Centre de communications de l'Aviation civile de Transports Canada au 1-800-305-2059 ou services@tc.gc.ca pour toutes questions à l'égard de ce service.

To unsubscribe from the L_AIM list, click the following link:

<http://wwwapps.tc.gc.ca/Comm/5/ListServ/Lg.aspx?lang=eng>

Pour vous désabonner de la liste L_AIM , cliquez sur le lien ci-dessous:

<http://wwwapps.tc.gc.ca/Comm/5/ListServ/Lg.aspx?lang=fra>

To unsubscribe from the L_AIM list, click the following link:

<http://wwwapps.tc.gc.ca/Comm/5/ListServ/Lg.aspx?lang=eng>

Pour vous désabonner de la liste L_AIM , cliquez sur le lien ci-dessous:

<http://wwwapps.tc.gc.ca/Comm/5/ListServ/Lg.aspx?lang=fra>